

No. 17146. INTERNATIONAL CONVENTION ON THE ESTABLISHMENT OF AN INTERNATIONAL FUND FOR COMPENSATION FOR OIL POLLUTION DAMAGE. CONCLUDED AT BRUSSELS ON 18 DECEMBER 1971¹

N° 17146. CONVENTION INTERNATIONALE PORTANT CRÉATION D'UN FONDS INTERNATIONAL D'INDEMNISATION POUR LES DOMMAGES DUS À LA POLLUTION PAR LES HYDROCARBURES. CONCLUE À BRUXELLES LE 18 DÉCEMBRE 1971¹

ACCESSION

Instrument deposited with the Secretary-General of the International Maritime Organization on:

14 May 1984

CAMEROON

(With effect from 12 August 1984.)

ADHÉSION

Instrument déposé auprès du Secrétaire général de l'Organisation maritime internationale le :

14 mai 1984

CAMEROUN

(Avec effet au 12 août 1984.)

TERRITORIAL APPLICATION

Notification effected with the Secretary-General of the International Maritime Organization on:

8 May 1984

UNITED KINGDOM OF GREAT BRITAIN
AND NORTHERN IRELAND

(In respect of Anguilla. With effect from 1 September 1984.)

Certified statements were registered by the International Maritime Organization on 13 March 1985.

APPLICATION TERRITORIALE

Notification effectuée auprès du Secrétaire général de l'Organisation maritime internationale le :

8 mai 1984

ROYAUME-UNI DE GRANDE-BRETAGNE
ET D'IRLANDE DU NORD

(A l'égard d'Anguilla. Avec effet au 1^{er} septembre 1984.)

Les déclarations certifiées ont été enregistrées par l'Organisation maritime internationale le 13 mars 1985.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 1110, p. 57, and annex A in volumes 1140, 1153, 1196, 1198, 1208, 1225, 1265, 1286, 1323 and 1355.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 1110, p. 57, et annexe A des volumes 1140, 1153, 1196, 1198, 1208, 1225, 1265, 1286, 1323 et 1355.